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SKOLEBESTYRELSESMØDE  
Skolen på Amagerbro 

mandag den 30. oktober 2023 KL. 16.30 – 19.00 

 

Bestyrelsesmedlemmer 
 

● Ida Friis Rademacher (forældrerepræsentant) 

● Maria Kristjansdottir (forældrerepræsentant) 

● Lise Olsen (forældrerepræsentant) 

● Sarah Raasø Jakob Andersen (forældrerepræsentant) 

● Mai-Britt Hvam Krogh (forældrerepræsentant) 

● Kimmie H. Philipsen (forældrerepræsentant) 

● Johanna Sjöblom (forældrerepræsentant) 

● Emma Hameed 9.x (elevrepræsentant) 

● Melissa Irgens Lagesø 6.x (elevrepræsentant) 

● Camilla Lyberth (medarbejderrepræsentant) 

● Henrik Vesterløkke (medarbejderrepræsentant) 

● Carsten Olsen (ledelsesrepræsentant) 

● Jette Andersen Nedergaard (ledelsesrepræsentant) 

● Line Sloth Andersen (ledelsesrepræsentant) 

Deltagelse  
 

Afbud 
Liv Nørgaard 

(forældrerepræsentant) 

Jannie Bruun Andersen 

(forældrerepræsentant) 

 

 

Fravær 
 

Emner Orientering / drøftelse / 
beslutning 

Tid Referat 

1 Godkendelse af dagsorden v. Maria  5 min. Dagsorden godkendt.  
Præsentation af bestyrelsen, da der er trådt et nyt 
medlem ind i bestyrelsen, Johanna Sjöblom. 

2  
Nyt fra 

- Ledelsen 
- Medarbejdere 
- Forældre 
- Elever  

 
 

Orientering 15 min Fredag den 27.okt, blev skolens fødselsdag afholdt. Det 
var en kæmpe succes, hvor der blev sunget, taget 
fællesbillede og spist kage.  
Næste år bliver skolen 50 år. Det skal fejres med maner 
og bestyrelsen vil drøfte om, SB skal have en rolle i den 
fejring. 
 
Skolens film er nu færdig og er lagt på både Facebook 
og skolens hjemmeside.  
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Projektuger lige nu, der er gang i alt muligt spændende 
undervisning ude i klasserne.  
 
Økonomi: Det går godt og lige nu er det planen at der 
skal ansættes en lærer til foråret.  
 
Belysning i Wolthersgade. Det er besluttet at der 
kommer bedre belysning.  
 
Samarbejdet med DGI fortsætter. Lige nu er der valgt to 
idrætsgrene. Fodbold, dans og gymnastik. DGI 
undersøger lige nu hvilke klubber der kan være 
samarbejdspartner.   
 
KKFO´en har fået 900.000 fra en pulje i UVM. Pengene 
skal bruges til at ansætte mere personale og dermed 
styrke den sproglige udvikling samt fx et cafetilbud, 
hvor forældre og børn skal deltage også her med 
sproget i fokus.  
 
Der har været valg til forældrerådet i KKFO. Der er 
sammenfald mellem forældreråd og skolebestyrelsen, 
det skaber en rigtig god sammenhæng.  
 
Onsdag den 1. nov, er der aktivitetsdag hvor alle 
børnehaverne er inviteret til at komme på besøg. Det 
foregår i KKFO tiden.  
 
Medarbejder:  
Dejligt at personalets dag blev fejret med kage og en 
rigtig fin hilsen fra SB.  
 
Projektuger lige nu, så der er godt gang i aktiviteterne 
rundt på skolen og ture ud af huset.  
 
Skolesang er startet og har nu kørt to gange, det er en 
succes. De er allerede gået i gang med at øve til 
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julekoncerten. Lige nu er der 20 børn, men der kan 
godt være lidt flere tilmeldte.  
 
Musikcafe den 31 januar. Alle forældre bliver inviteret. 
Der kommer mere info ud om det, når tiden nærmer 
sig.  
 
Forældre:  
Trætte børn, der gik på efterårsferie. Håber at der er 
mere energi her efter ferien.  
 
Henvendelse fra en forælder angående sikre skoleveje. 
Der er en pulje man kan søge. Der kommer mere info til 
bestyrelsen omkring det og SB tager det op som punkt 
igen.  Fx krydset ved Frankrigsgade, Wolthersgade, 
Holmbladsgade og Prags Boulevard. Dette tages også 
op i elevrådet med henblik på at høre elevernes 
perspektiv i forhold til sikre veje.  
 
Evaluering af skolefoto:  
Man kunne bare gå ind og bestille til begge børn og kun 
betale en gang fragt. Der er delte meninger om 
kvaliteten af billederne.  
 
Elevrådet har været på tur, her blev Mellissa valgt til 
repræsentant for kommunen i Københavns kommune 
fælles elevråd. De har afholdt et par møder. Desuden 
skal de afsted på en weekend hvor de skal mødes med 
200 andre unge, der er i elevrådet. 
 

3 7.-9. klasses udgangstilladelse 
Drøftelse af og beslutning om mulig ændring af den 
nuværende ordning, hvor det er tilladt at forlade skolen i 
frikvarteret 11.15-12.00. Elevrådsrepræsentanterne 
fremlægger, hvad elevrådet har talt om.    

D/B 35 min 
JN 

Elevrådet melder tilbage, at udgangstilladelsen skal 
bibeholdes, dog kun for 8. og 9. årgang.  
 
Desuden opfordres der til at lave et udskolingsrum, 
hvor der er mulighed for at opholde sig.  
 
Desuden kunne sortimentet udvides i EAT eller måske 
en snackmaskine.  
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Baggrunden for at 7. klasserne ikke skulle have 
udgangstilladelse, var at skolen er optaget af at de er 
tilbage til undervisningen til tiden. Skolen er optaget af 
deres madvaner. Desuden er SB optaget af at skabe en 
kulturændring på skolen, hvor eleverne opholder sig på 
skolen.  
 
SB beslutter at det vil være fra skoleåret 2024/25 og at 
det kun er 8. og 9. klasserne der har udgangstilladelse.  
 
Desuden besluttes det at inddrage nuværende 5. og 6. 
klasserne i processen med at for at skabe et miljø, hvor 
de har lyst til at være i pauserne. Desuden inddrages 
elevrådet og nuværende 8. og 9. klasse, da de sidder 
med erfaringer for, hvad der kunne være brug for i et 
ungemiljø.  

 PAUSE med spisning  20 min  

4 Mad og sundhed i skoletiden 
Drøftelse af og beslutning om, hvad vi ønsker at skrive i en 
”kostpolitik” for SPA. Elevrådsrepræsentanterne 
fremlægger drøftelserne fra elevrådsmøde.  

D/B 35 min 
 

Elevrådet har drøftet emnet og er kommet frem til, at 
der skal være ens regler for kost og sundhed for hele 
skolen eller i hvert tilfælde som minimum for hver 
enkelt klasse. 
 
Rammen drøftes og der er givet input til indholdet i 
politikken. Det vedtages, at politikken skal være enkelt. 
Ledelsen går videre med den præcise udarbejdelse og 
den bliver præsenteret på SB mødet den 15. nov.  
 
 

5 Revidering af principper for klassesammenlægning 
Arbejdsgruppen fremlægger deres forslag (Camilla, Jette 
og Ida). Nuværende principper er udsendt som bilag  

D/B 35 min 
Ida/Cl/JN 

Udkastet er godkendt og det bliver lagt på 
hjemmesiden. Det er vigtigt, at dato og årstal for 
vedtagelse er skrevet på dokumentet.  
 
Forældre er altid velkomne til at henvende sig med 
opmærksomhedspunkter. og det vil de selvfølgelig også 
være i forbindelse med en klassesammenlægning. 
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6 EVT.  5 min Der er kommet en forespørgsels fra 7.y til, om de kan 
tjene penge til deres lejrskole på markedsdagen, så 
pengene ikke går til elevfonden. Dette tages op på et SB 
møde. 
 
Skolens 50 års fødselsdag: Skal SB have en 
arbejdsgruppe og en rolle? Tages op som punkt på et 
SB møde i nærmeste fremtid.  

7 Punkter til næste møde   
 

 
 

      

Punkter til kommende møder 
 

• Evaluering af meddelelsesbogen 

• Evaluering af co-teaching  
 

 

  

Skolebestyrelsesmøder i skoleåret 23/24 2023: 21/8, 18/9, 30/10, 15/11 
2024: 22/1, 11/3, 15/4, 27/5 

Udgivet af skolebestyrelsen på Skolen på Amagerbro 
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